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Zápis ze zasedání vrýboru základní odborové organizace ÚOCHB AV ČR v. v. i.

Datum: l7.9.20L4 ldentifikační číslo zápisu: 20Í4-9-L7-lv

Přítomni: Binková Eva, Česneková Barbara, Gůnter |aroslav, Hniličková |aroslava, Mařák David,
Múllerová Karolína, Pražáková lrena'

Hosté: Poncar Pavel

Jednání řídil: David Mařák

1. Schválení zápisu z minulé schůze.
Hlasování: (4/0/3), zápis č. 2oL4_8_2L_||| schvá|en.

2. Proiednání ukončení pracovních poměrů:
Drašar Lukáš, Effenberg Roman, Štursa Jan aZy|<aDaniel, ýbor vzal na vědomí (7 /O/0)'

3. Diskuze k návrhu pana Gtintera z konference (způsob financovánízáiezdÍt)=
Po finančním zhodnocení bylo zjištěno, že tento náwh nic neřeší _ žádným způsobem se
nezmění finanční dopad na hospodaření odborové organizace.

4. Paní Pražáková položila panu Gůnterovi a paní Hniličkové sedm otáze|<, na které chtěla
stručné odpovědi:
I' Platí všichni ubytovaní v podnikové chatě?

pan Gúnter: Ano
paní Hniličková: Ano

II. |sou všichni ubytovaní zapsáni v knize?
pan Gúnter: Ano, podle nahlášení rekreantů.
paní Hniličková: Předpokládám, že ano.

III. Co ie náplní správce pana Kracíka, kteý má87o/o úvazek iako zaměstnanec THS a ie
placený z rozpočtu Sociálního fondu (Za tento rok cca 100 000 Kč)?
pan Gúnter: Útilid společných místností, drobná údržba [jednou ýdně přijde na dvě
hodiny), jarní úklid (mytí oken l/rok), odvážení a přivážení prádla a odklízení sněhu
[pouze na schodech).
paní Hniličková: Nevím.

lV' Proč se platí dalším osobám za sekání trávy, odklízení sněhu ze střechy atd., když
máme správce?
pan Gůnter: |e to věc ústavu.
paní Hniličková: Nevím.
(Komentiář:|enza sekání trávy se v roce 2013 utratilo 23 500,-)

V. |edná se o tzv. brigády. Ti, kteří se iich účastní, iezdív pracovní době, tudíž iim jde
plat a ieště se jim přispívá z odboroých peněz. Proč máme správce?
pan Gúnter: Nemá to ve sých povinnostech.
paní Hniličková: Nevím.

VI. |akie moŽné,ženaseznamu odborářů (kteří ieli do Úpy), isou iména lidí, kteří tam
nikdy nebyli?
pan Gůnter: Nevím, nedokonalý systém?
paní Hniličková: Nevím, nedokážu dohledat v platbách za celou skupinu'

V.II. Proč pan Gůnter neplatí za pobyt celé své početné rodiny v podnikové chatě?
pan Gúnter: Bylo zvykem, že člověk starající se o Úpu se ubytovávázdarma (údajně jako
před ním pánové Smrž a Lukeš)'



v
5. Předseda se dotázal, proč informace,že byla k dispozici celoroční permanentka na

SkiBus, nebyla veřeině známa (ideálně vyvěšena).
Po obšírné diskuzi bylo zjištěno, že informace,že celoroční permanentka na SkiBus (23,2.
20L2 a15'L,20L3) je k zapůjčení, se předávala pouze ústní formu, díky čemž, mohlo dojít
ktomu, žetéto permanentky nemohli využívat všichni návštěvníci chaty v Úpě (dí\y
nepředání této informace), cožje proti principům čerpání ze Sociálního fondu.

6. Paní Miillerová informovala výbor o vývoii iednání pana Drahoňovského s firmou
Cordeus.

7. Předseda informoval výbor o odsouhlasené skartaci dokumentů.
8. Pan Gtinter informoval ýbor o brigádě před zimou (čištění okapů, štípání dřeva,

smetnílry ...) s tím, že požaduie finance pro tyto,,brigádníky..z odborové pokladny.
V rámci diskuze nad tímto bodem vyplynula informace, že tato alitivita je pravidelně
hrazena z rozpočtu odborové organizace, probíhá v pracovních dnech a doprava je hrazena
ústavem. Dále se ýbor dozvěděl, žetato,,brigáda..nikdy nebyla zveřeiněna a účastní se ií
stále steiní lidé.

9. PaníPražákorní informovala o organizaci Mikulášské besídlry.

/(./rlá&".nr /,,&L
Zapsala: Karolína Můllerová Schválil: David Mařák, předseda

- "_Org čísIo  38 .  000{ i  -  3 l0ó -*
j  odborov i ;  svcz  11 i . ! coVní| lů včd ' i  i
I c., t( iz l ,<trn:, t i
| . vÝacln ;.Á|('LADr.. l l  . ' j i] l .:;\ i ' '| lZACE i
I Usto. orgo' l  t:| ']eln ( .I n| ' .  |... 'III iL-: cv ČR I
I  l ó l ' ' ( J  ? rohcr  . i  t i . : r ' ' t r r . . I . ' . . ' c '  r l á rn  ?  l


